
 

Osadní výbor ve Světlici 
Zápis z 2. zasedání OV v roce 2023 

konaného dne 8.2. v 19°°hod 

 

Přítomni:            Neuberg Petr      

                             Kovačík Marian 

                             Brož Jan 

                             Doležal Pavel 

                             Krejčí Pavel 

                             Krejčí Miroslav 

                             Moravec Antonín 

 

 

Nepřítomni:        

                             

 

 

PROJEDNÁVANÉ BODY-USNESENÍ 

 

 

 
Bod č. 1:  Předseda OV seznámil členy OV s plánovanými pracemi v obci  

                  v roce 2023 ve spolupráci z městem Humpolec. Dále byly  

                  členové osadního výboru seznámeni s výší možných finančních  

                  prostředků na jednotlivé opravy a investice tak jak bylo  

                  prezentováno na schůzi ROV dne 1.2.2023 v Plačkově  

                  p. místostarostou Ing. Machkem. Odsouhlasení finančních prostředků  

                  pro jednotlivé obce (osady) proběhne na radě města (RM) 1.3.2023. 

 

 

 

 

 

Stanovisko členů OV: 



                                         Pro:7                          Proti:0                                Zdržel se:0 

 

 

Bod č.2: OV spolu se zástupci SDH Světlice projednal detaily uspořádání   

                Masopustního průvodu obcí z hlediska zajištění všeho potřebného 

                (hudba, občerstvení, zajištění dopravy atd.). Masopustní průvod se  

                uskuteční dne 25.2.2023, začátek průvodu bude ve 12°°hod ve  

                Světlickém Dvoře. 

 

 

 

 

 

Stanovisko členů OV: 

                                         Pro:7                          Proti:0                                Zdržel se:0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bod č.3: OV žádá o projednání opravy hlavní komunikace vedoucí obcí Světlice, 

                která je v majetku Kraje Vysočina. Komunikace je značně poškozena 

                hlavně z důvodů neustálého vyvážení dřeva z místních lesů těžkými 

                auty a mechanizací, jakož i z důvodů, že tato komunikace byla v  

                minulých letech používána jako hlavní objízdná komunikace v  

                souvislosti s opravami a uzavírkami ostatních komunikací.  

                 

 

 

 

 

 

Stanovisko členů OV: 

                                         Pro:7                          Proti:0                                Zdržel se:0 



 

 

 

 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno ve 20°° hodin     

 

Zapsal: Neuberg Petr       

 

Předseda OV: Neuberg Petr 

 

Ověřovatel: Krejčí Pavel                                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


